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Skrivelse till alla läkarstudenter på Karolinska Institutet  
  
Det finns en stor majoritet av er som vill hjälpa våra framtida kollegor i denna                             
kris, en heroisk insats som Karolinska Institutet (KI) stöttar. Detta har framkommit                       
bland annat genom en insändare till DN som läkarprogrammets ledning på KI                       
även skrev en replik till, i DN.  
  
Läkarsektionen är en del av Medicinska föreningen vars främsta uppdrag, som                     
stöds av högskolelagen (1992:1434) 8 kap. 7 §, är att se till att läkarprogrammet är                             
adekvat och att studenternas röst hörs angående hur utbildningen skulle                   
kunna utvecklas. Detta har Läkarsektionen åstadkommit i flera år. Även nu i en                         
pandemi som stängt ner stora delar av vårt samhälle så har Läkarsektionen                       
studentrepresentanter och styrelsemedlemmar i kontinuerlig dialog med             
Läkarprogrammets ledning. Samarbetet med programledningen och           
Läkarsektionens representanter är värdefullt och välfungerande. 
 
Läkarstudenternas tankar och åsikter är värdefulla och kärnan i Läkarsektionens                   
verksamhet. Tankar och åsikter får ännu större inflytande när kommunikationen                   
sker via etablerade forum, t.ex. det största diskussionsforumet för läkarstudenter                   
gällande deras utbildning är läkarsektionens sektionsmöten. Den 19e mars hölls                   
ett sektionsmöte via Zoom. Studenter från olika terminer och kurser var eniga                       
om att kursledningarna gjorde sitt yttersta för att anpassa sig till rådande                       
situation. Sektionsmötet var även enigt om att det efterfrågades mer information                     
från programledningen. Detta tog Läkarsektionens styrelse med sig och                 
programledningen har sedan dess ökat sin kommunikation med studenterna för                   
att bemöta deras vilja genom att Marie Dahlin, programdirektör på KIs                     
läkarprogram, har gått ut med information till alla studenter flertal gånger.                     
Läkarsektionens styrelse välkomnar alla läkarstudenter på KI att delta på vårt                     
nästa sektionsmöte den 16e april. Vid förhinder att delta på våra öppna                       
diskussionsforum är man även varmt välkommen att kontakta Läkarsektionen per                   
mejl med tankar och åsikter om utbildningen.  
 
I tider som dessa är det viktigt att hålla ihop som läkarstudenter, detta gör vi                             
bäst genom att använda oss av våra forum som tidigare nämnts. Det är även                           
viktigt att vi håller ihop som program och universitet, för vi alla jobbar mot                           
samma mål: utbilda och examinera kompetenta läkare och avlasta en tungt                     
belastad vård.  
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